
 
Vasemmistoliiton valtuustoryhmän ym. valtuustoaloite Wilman käyttöoikeuksien 
palauttamisesta opiskeluhuollolle 
  
Kaupunginvaltuusto 04.09.2023 § 71 
3353/00.02.50/2023 
 
 Valtuustoaloite Wilman käyttöoikeuksien palauttamisesta opiskeluhuollolle 
 Hyvinvointialueiden aloittaessa toimintansa 1.1.2023 oppilas- ja 

opiskelijahuollon henkilöstö siirtyi Salon kaupungin palveluksesta 
Varsinais-Suomen hyvinvointialueen palvelukseen. Tämä aiheutti suuren 
muutoksen opiskeluhuollon työskentelyyn, sillä Salon valitseman 
tietosuojalain tulkinnan mukaan opiskeluhuollolle ei voida antaa pääsyä 
kaupungin sivistyspalveluiden ylläpitämän Wilman oppilas- ja 
opiskelijatietoihin. Tämä on vaikeuttanut kouluterveydenhoitajien, -
kuraattorien ja -psykologien työtä merkittävästi. 

 
 Opiskeluhuollon ja Wilman välisen linkin katkeaminen on aiheuttanut 

suurta haittaa koko kouluyhteisölle, mutta etenkin oppilaille ja opiskelijoille. 
Heille lakisääteisesti kuuluvista opiskeluhuollon palveluista on tullut 
hankalasti saavutettavia. Etenkin mielenterveyteen liittyvissä palveluissa 
kynnyksen pitäisi olla mahdollisimman matala. 

 
 Monissa kunnissa opiskeluhuollon työntekijöille on järjestetty pääsy heille 

tarpeellisiin Wilman oppilas- ja opiskelijatietoihin. Näin on jopa Salossa, 
Salon seudun koulutuskuntayhtymän ammattiopistossa. 

 
 Salon kaupungin sivistyspalveluissa onkin ryhdyttävä pikaisesti 

selvittämään ja toteuttamaan niitä keinoja, joilla opiskeluhuollolle voidaan 
järjestää pääsy Wilma-järjestelmään. 

 
 Salolaisten lasten ja nuorten on sujuvasti saatava heille kuuluvat palvelut. 

Se on meidän kaikkien etu. 
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 Kaupunginvaltuusto päätti lähettää aloitteen valmisteluun. 
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